
KaVe



Le voyage





Přídavné jméno má své místo za podstatným jménem.

Některá přídavná jména mají své místo PŘED podstatným jménem. 

Jsou to KRÁTKÁ (2 slabiky) a hodně FREKVENTOVANÁ příd. jména

Některá přídavná jména mají nepravidelné tvary, 

z důvodu výslovnosti.

Přídavná jména



Číslovky jsou vždy před podstatným jménem.

Některá přídavná jména mění význam v závislosti na umístění. 

Jsou to například: propre, drole, curieux, grand, ancien, cher



Les compétences



La description physique


